


English Language Readingl3

 
المحاضرة الثالثة عبارة عن تمرين لما قد سبق دراسته في المحاضرة الأولى والثانية لإيجاد الموضوع والفكرة الرئيسية وفهم المعنى من النص 
		For many years in the United States, most undergraduate students (in their first four years of college) were 18 to 22 years old. They attended college full-time, lived in a dormitory on campus, and expected many “extras” from their colleges, not just classes. But things began to change in the 1970’s, and are very different now. Today, these “traditional” students are less than one-quarter (1/4) of all college students. These days the nontraditional students are the majority; they are different from traditional undergraduates in several ways. They are older. Many attend college part-time because they have families and jobs. Most live off campus, not in dormitories. These traditional students don’t want the extras that colleges usually offer. They aren’t interested in the sports, entertainment, religious groups, and museums that are part of most U.S. colleges. They want mainly good-quality classes, day or night, at a low cost. They also hope for easy parking, access to information technology, and polite service. Both time and money are important to them. 
لسنوات عديدة في الولايات المتحدة، كانت معظم الطلاب الجامعية (في السنوات الأربع الأولى من الكلية) 18 إلى 22 سنة من العمر. حضر أنهم الكلية بدوام كامل، وعاش في عنبر للنوم في الحرم الجامعي، ويتوقع العديد من "إضافات" من الكليات، وليس فقط الطبقات. ولكن بدأت الأمور تتغير في عام 1970، ومختلفة جدا الآن. اليوم، هذه "التقليدية" الطلاب هم أقل من ربع (1/4) من جميع طلاب الجامعات. في هذه الأيام الطلاب غير التقليدية هي الأغلبية، بل هي مختلفة من الطلاب الجامعيين التقليدية في عدة طرق. فهي قديمة. العديد من حضور الكلية بدوام جزئي لأن لديهم أسر والوظائف. يعيش معظمهم خارج الحرم الجامعي، وليس في المهاجع. هؤلاء الطلاب التقليدية لا تريد أن إضافات الكليات عادة ما تقدم. لم تكن مهتمة في الرياضة والترفيه، والجماعات الدينية، والمتاحف التي هي جزء من معظم الكليات في الولايات المتحدة. انهم يريدون أساسا ذات النوعية الجيدة الطبقات، ليلا أو نهارا، بتكلفة منخفضة. انهم يأملون أيضا لوقوف السيارات سهلة، والوصول إلى تكنولوجيا المعلومات، وخدمة مهذبا. الوقت والمال مهمة بالنسبة لهم.
. What is the Topic?
 the different between traditional students and un traditional students 
2. What is the Main Idea? things began to change in1970
3.  According to the passage, how today students are different from traditional students?
	Non-traditional students are the minority. 
	Non-traditional students are not working these days. 
	Non-traditional students live on campus.
	Non-traditional students are majority and part-timers 

  As you read, it’s important to begin noticing words that often go together. Go back to A paragraph. Find words to 
complete the following phrases and write them in the blanks. Most are prepositions. 
وأنت تقرأ، من المهم أن تبدأ يلاحظ الكلمات التي غالبا ما تذهب معا. العودة إلى فقرة. العثور على الكلمات لإكمال العبارات التالية واكتبها في الفراغات. معظمها حروف الجر.
الفقرة A
Paragraph A
Lived ____in__________________ a dormitory _____an_________ campus. 
Many _________________attend_____ college part-time (verb)وتعني يلتحق 
Access _______to______________ information technology

Look back at the reading selection “Campus Life is Changing” to find the meanings of the following pronouns. What does each pronoun refer to?
على ماذا يعود الضمير ؟
They (Paragraph A, line 2) _________________student_____________________
They (paragraph A, line 6) ____________________student _________________
Them (Paragraph A, line 12) non traditional student
ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ             
Psychological test reflect different learning styles in this new student population, too. Each person has a certain learning style, and about 60 percent of the new students these days prefer the sensing style. This means that they are very practical. They prefer a practice-to-theory method of learning, which is experience first and ideas after that. They often have difficulty with reading and writing and are unsure of themselves. Most of these students are attending college because they want to have a good job and make a lot of money. 
اختبار النفسية تعكس مختلف أنماط التعلم في هذه الفئة من السكان طالب جديد، أيضا. كل شخص لديه أسلوب التعلم معينة، ونحو 60 في المئة من الطلاب الجدد في هذه الأيام يفضلون نمط الاستشعار عن بعد. هذا يعني أنها عملية جدا. أنهم يفضلون أسلوب الممارسة إلى نظرية التعلم، والتي هي أول تجربة والأفكار بعد ذلك. لديهم في كثير من الأحيان صعوبة في القراءة والكتابة وغير متأكد من أنفسهم. معظم هؤلاء الطلاب الذين يحضرون الكلية لأنها تريد أن يكون لها وظيفة جيدة وجعل الكثير من المال.
What is the Topic? learning styles in this new student population
What is the Main Idea? . Each person has a certain learning style and about 60 percent of the new students these days prefer the sensing style 
According to the passage, what do 60 percent of the new students prefer these days?
a. They prefer a practice – to- theory method of learning. 
	b. They prefer  a theory-to-practice theory method of learning. 





There is a drawback for the students who prefer the sensing style of learning. A majority of college professors prefer the intuitive learning style. These teachers value independent thinking and creative ideas. Students in the sensing group are at a disadvantage because their way of thinking doesn’t match their teachers’. 
هناك عيب للطلاب الذين يفضلون نمط الاستشعار عن بعد التعلم. غالبية أساتذة الجامعات يفضلون أسلوب التعلم بديهية. هؤلاء المعلمين قيمة التفكير المستقل والأفكار الإبداعية. الطلاب في المجموعة الاستشعار في وضع غير موات بسبب طريقة تفكيرهم لا يطابق معلميهم.
Topic: the sensing style of learning
Main idea:. A majority of college professors prefer the intuitive learning style
Words in phrases : Paragraph D :      
 are ___at_____ a disadvantage.
Understanding Pronoun References:  Their (Paragraph D, line 4)______ Students _________________
ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ                               


On all college campuses, student life is very different from what it used to be because of technology – specifically, the internet. At most colleges, all entering first-year students receive an email address. Dormitory rooms offer high-speed Internet access. Computer systems are available to everyone in computer labs, the library, and student centers. Application for classes and registration are usually now possible online. Most schools offer entire courses online. Many professors still have “office hours,” when students can come to talk with them about class work or ask for help. But increasingly, students can contact professors 24 hours a day, thanks to email. In many classes, students complete assignments and even take exams online. Perhaps most important for both students and professors, research is now easier and faster because of the new technology. 
في جميع الجامعات، الحياة الطلابية يختلف كثيرا عن ما كانت عليه من قبل بسبب التكنولوجيا - على وجه التحديد، وشبكة الإنترنت. في معظم الكليات، وجميع دخول طلاب السنة الأولى تلقي عنوان بريد إلكتروني. غرف نوم عرض عالية السرعة الوصول إلى الإنترنت. أنظمة الكمبيوتر متاحة للجميع في مختبرات الحاسوب والمكتبة، ومراكز للطلاب. تطبيق لفئات وتسجيل وعادة ما تكون الممكن الآن على الانترنت. معظم المدارس تقدم دورات كامل عبر الإنترنت. العديد من الأساتذة لا يزال "الساعات المكتبية"، عندما يمكن للطلاب حان لنتحدث معهم عن عمل فئة أو طلب المساعدة. ولكن على نحو متزايد، ويمكن للطلاب الاتصال أساتذة 24 ساعة في اليوم، وذلك بفضل البريد الإلكتروني. في كثير من الفصول والطلاب مهام كاملة وحتى امتحانات عبر الإنترنت. ربما الأكثر أهمية بالنسبة لكل من الطلاب والأساتذة، والبحث الآن أسهل وأسرع بسبب التكنولوجيا الجديدة.
Topic: technology in student life 
لنجد الموضوع نبحث عن الكلمات المتكررة في المقطع  وهنا في
 المقطع عدة كلمات متكررة مثل e mile online exams'
  لكن جميعها تندرج تحت كلمة 
technologyلذلك هو العنوان الصحيح 
Main Idea: On all college campuses, student life is very different from what it used to be because of technology – specifically, the internet. At most colleges, all entering first-year students receive an email address
Understanding pronoun references: Them (paragraph F, line 6) professor
على ماذا يعود الضمير themفي السطر 6
يعود على كلمة بروفيسور
Words in phrases: As you read, it’s important to begin noticing words that often go together. Go back to F paragraph. Find words to complete the following phrases and write them in the blanks. Most are prepositions. 
Life is different because _______________of_______ technology 
Are available _________________to_____________ everyone
Students _____________take________________ exams (verb
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ                                           
“Most of the world's volcanoes are part of the "The Ring of Fire." This is a ring of volcanoes that form a circle around the Pacific Ocean. Thousands of volcanoes make up "The Ring of Fire." These volcanoes formed the sea floor and many underwater mountains.’
"معظم البراكين في العالم هي جزء من" حلقة النار ". هذا هو حلقة من البراكين التي تشكل دائرة حول المحيط الهادئ. الآلاف من البراكين تشكل "حلقة النار". شكلت هذه البراكين في قاع البحر والجبال تحت الماء كثيرة. "
What is the main idea?
1. There are thousands of volcanoes in the world.
2. Most volcanoes are part of the "Ring of Fire."
 3. Some underwater mountains are volcanoes.   
4. The Ring of Fire
Getting meaning from text :
استخراج معاني الكلمات من النص من دون حاجة للرجوع إلى قاموس 
. College students need great discipline; in order to make time for their studies, they need the self-control to give up hobbies, sports, and social life. 
Discipline =in order to make time for their studies or self-control
وعرفنا ذلك من علامات الترقيم (الفاصلة)
Punctuation الطريقة؛
طلاب الجامعات بحاجة الانضباط الكبرى من أجل يخصصون وقتا لدراستهم، فإنهم في حاجة إلى ضبط النفس للتخلي عن الهوايات، والرياضة، والحياة الاجتماعية.
الانضباط =انه أمر لجعل وقت  للدراسة أو ضبط النفس
6. Results on these exams affect the entire family because there is high status, or social position, for a whole family in which children have high test scores.

6. النتائج على هذه الامتحانات تؤثر على جميع أفراد العائلة لأنه لا مكانة عالية، أو الوضع الاجتماعي، لجميع أفراد الأسرة التي لديها أطفال درجات الاختبار عالية.

Entire= whole family
Status= social position
وعرفنا ذلك من علامات الترقيم والكلمات المفتاحية المساعدة المستخدمة في الشرح
Orمثل 	
          كل العائلة= كامل
الحالة=    حالة أو مكانة اجتماعية          
Punctuation and a definition الطريقة :
7. Students themselves decide if they want college-preparatory or vocational classes in high school; no national exam determines this for them. 
Determines = decide
عرفنا ذلك من علامات الترقيم (الفاصلة المنقوطة)   
Punctuationالطريقة :
7. الطلاب أنفسهم يقرروا ما إذا كانوا يريدون الطبقات الكلية التحضيرية أو المهني في المدرسة الثانوية، ولا يحدد هذا الامتحان الوطني بالنسبة لهم.
يحدد = يقرر أو يحسم
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